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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim, które odbyło się w dniu 28 listopada 2024 r. w biurze nr 32 Urzędu 

Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o godz. 14:17. 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Krystyna Wójcik-Wiśniewska, Alicja Kurnikowska 

- Radny – Tomasz Harfelder 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na rok 2025. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w 

sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie w żłobku prowadzonym przez Gminę Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 Przebieg posiedzenia:                               

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Patrycja Umińska, stwierdzając 

iż w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, a więc obrady są prawomocne oraz 

zapoznał członków Komisji z porządkiem obrad.  

Ad. pkt 2 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na 2025 rok i nie wnieśli uwag. Projekt został zaopiniowany przez Komisję 

jednomyślnie pozytywnie w obecności 4 członków. 

Ad. pkt 3 

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu – Krystyna Wójcik-Wiśniewska omówiła 

projekt uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie w żłobku prowadzonym przez Gminę Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

Komisja jednomyślnie pozytywnie w obecności 4 członków zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały, stanowiący zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. pkt 4 

W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu. 
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Ad. pkt 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji – Patrycja Umińska 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.                                              

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

   

 

         Przewodnicząca Komisji             

                                                                                                       Patrycja Umińska 


